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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 26. november 2012 
stillet følgende spørgsmål nr. 70 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål 70:

”Vil ministeren tage initiativ til en tilsvarende undersøgelse af forholdene i den danske 
svineproduktion?

Svar:

Der er med veterinærforliget afsat midler også til MRSA-projekter. Disse midler skal 
bruges bedst muligt, og en række eksperter sidder nu i den MRSA-aktionsgruppe, jeg 
har nedsat sammen med sundhedsministeren, og diskuterer bedste anvendelse af 
ressourcer. Jeg ønsker ikke på forhånd at reservere penge til en bestemt undersøgelse, 
da jeg først vil afvente de anbefalinger, aktionsgruppen måtte komme med. 
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